
Zápis z porady vedení konané dne 2. 11. 2015 

Přítomni: Novotná Buršíková, Šrubařová, Malinka, Regner, Matyska, Bartošek, Kohoutková, 

Křenek, Vičar, Dostál, Rebok 

 

1. Kontrola úkolů  

– Příprava školení pro FF proběhne do konce roku.  

– Regner řeší ve spolupráci s Křenkovou a Pidanýovou, jak sjednotit dotazy směřující na 

iHelp a do RT. Kontrola za 14 dnů.  

 

2. Různé  

– Elektronické schvalování v ISEPu je nachystáno do provozu, byl informován pan 

prorektor Bulant. Kohoutková prosí o otestování naši projektovou podporu, aplikace 

bude zatím spuštěna pouze na ústavu. Stejným způsobem se bude testovat elektronické 

vyřazování majetku (po uzavřených inventurách). 

– Křenek informoval o schůzce pro OP VVV, která proběhla na RMU pod vedením 

doc. Pitrové. Na schůzce bylo jasně řečeno, že veškeré projekty musí být 

konzultovány s ústavem z hlediska dopadu na IT infrastrukturu. Křenek znova apeluje 

na všechny, aby jakékoliv požadavky na konzultace či řešení IT v projektech 

směřovali na Křenka a nic neřešili samostatně.  

– V rámci působení zástupců ústavu v přístrojové komisi je doporučeno upozorňovat na 

rozpočtové důsledky pořizování energeticky náročných přístrojů. Náklady na energie 

by optimálně měly být zahrnuty do přímých nákladů. Pro IT zařízení umístěná na 

našich sálech musíme být schopni dodat kvalifikovaný odhad spotřeby energie a tedy i 

provozních nákladů po celou dobu provozu.  

– Vičar informoval o práci na výroční zprávě, chce do ní také uvést, s kým 

spolupracujeme, hlavně se zaměřením na významné partnery. Divizní zašlou do konce 

týdne přehledy, s kým spolupracují jejich divize na projektech 

– Malinka informoval, že uspěl jeden projekt do Fondu rozvoje CESNETu, u dalšího 

čekáme na vyjádření.  

– Probíhají soutěže v rámci veřejných zakázek. Rohleder dopracovává poslední velkou 

soutěž na prvky páteřní sítě, tajemnice doporučuje otevřené řízení. V aktuálně 

vypisovaných výzvách bude již explicitně uváděn termín dodání do 15. prosince 2015. 

– Ředitel vyjádřil poděkování širšímu týmu Uniwebu a Webcentra, že byl úspěšně 

oficiálně spuštěn web FSS.  

– Vičar poslal pozvánku na „TT Day“ Centra pro transfer technologií MU, tentokrát pořádaný 

v prostředí VIDA centra. Účast je třeba potvrdit na novakova@ctt.muni.cz Více informací u 

M. Vičara.  

 

Následovala schůzka ředitele s vedoucími divizí ohledně personální a ICT strategie. 
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Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

                                                                                        ředitel ÚVT MU 


